
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de vragen ex. art. 38 RvO van 

de PVV en 100% Groningen over de problematiek in het A-kwartier. 

 

1. Kan het College van B&W aangeven waarom met de klachten van 

bezorgde bewoners van het A-Kwartier over terugkerende misstanden pas na 

lang aandringen en niet prompt iets wordt gedaan? 

 

De genoemde klachten zijn wel degelijk opgepakt en toegelicht in een 

gesprek met de bewoners op 12 oktober 2020. Hierbij was wethouder Van der 

Schaaf aanwezig.   

 

In dit gesprek is aangegeven dat wij in het kader van rechtszekerheid en 

goede dossiervorming gebonden zijn aan wet- en regelgeving. Wij hanteren 

hierin altijd een redelijke termijn. Dit houdt in dat er doorgaans 8 weken als 

termijn wordt gehanteerd om strijdigheden in overeenstemming te brengen 

met de wet- en regelgeving. Dit is in overeenstemming met de Algemene wet 

bestuursrecht. Tegen het besluit is bezwaar en beroep mogelijk waardoor de 

doorlooptijd van een dossier langer kan worden. In de feitelijke situatie is dan 

nog geen verandering waar te nemen. Het ontruimen van panden waarvan het 

gebruik in strijd is met het vigerende bestemmingsplan kan pas plaatsvinden 

als bovenstaande procedure is doorlopen.   
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2. Kan het College uitleggen waarom er panden aan de Vishoek en 

Muurstraat ondanks verstrekte omgevingsvergunningen langdurig in de 

steigers staan en er weer prostitutie en drugshandel in met name de 

Hoekstraat wordt waargenomen?  

 

De steigers zijn nodig voor de bouwwerkzaamheden. De werkzaamheden 

hebben even stil gelegen door omstandigheden, deze zijn in de week na 12 

oktober hervat. De steigers aan de Vishoek 7 en 9 zijn een periode afwezig 

geweest, ook hier heeft de aannemer het werk hervat. Zodra er signalen zijn 

van drugshandel worden deze gemeld bij de wijkagent. Signalen van 

prostitutie zijn opgepakt door de collega’s van prostitutie, dit is ook 

aangegeven in de het bewonersoverleg van 12 oktober jl.  

  

3. Kan het College van B&W uitleggen hoe de leegstandsverordening A-

kwartier wordt uitgevoerd/toegepast? (Bijv. wordt de leegstandslijst 

bijgehouden, zijn er boetes opgelegd, zijn er leegstandsbeschikkingen 

opgesteld)? 

 

In het najaar van 2018 is de leegstand vastgesteld en is er contact geweest met 

betrokken partijen. In overeenstemming met de verordening is na een periode 

van minimaal 6 maanden een tweede inspectie uitgevoerd waarbij de 

leegstand is vastgesteld. Dit heeft geleid tot een beperkte lijst leegstaande 

panden. Met de eigenaar is in september 2019 gesproken over de aanpak van 

deze leegstaande panden, dit met positief resultaat. Op één pand na is er voor 

alle panden in november 2020 een bouwvergunning verstrekt. Er zijn geen 

boetes opgelegd in het kader van de leegstandsverordening. Wel hebben 

partijen gebruik gemaakt van de beschikbare stimuleringsregeling. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


